
Referat fra årsmøte i Bjerkøya vei- og velforening 19. mai 2022.  

Oppmøte: Styret + 11 medlemmer 

Sted: Skøytebrygga 

1. Valg av møteleder: Atle Iversen  

2. To >l å skrive under protokollen: Sissel Bakken Ansok og Terje Teigstad 

3. Årsberetningen ble lest opp.  

4. Kommentarer >l årsberetningen:  

a. Arrangementkomiteen: det er vanskelig å få medlemmer i komiteen, Ann Camilla 
Bekkelien og Christel S Henriksen siMer muligens videre. Men vi ønsker frivillige >l å 
hjelpe >l med arrangementene som er st Hans feiring og julegrantenning. Tone 
Halvorsen, Kjell Arne Henriksen og Roar Iversen s>ller >l deMe.  

b. Når det gjelder reduksjon av rådyrbestanden på Bjerkjøya ønsker Kjell Arne 
Henriksen å snakke med Bjørn Mathisen som har kontakter i kommunen for å prøve å 
få >llatelse >l å tynne i bestanden. Det er vik>g for å bevare mangfoldet i insekter 
som bier, veps og humler. Kjell Arne oppdaterer Atle i saken når han vet mer.  

c. Empus har ikke muligheter >l å klippe kanter på Bjerkøya i år da de er opptaM med å 
flyMe driUen >l Holmestrand. De ønsker gjerne at vi kontakter de igjen neste år. I år 
hører Kjell Arne med Fritz om han har mulighet >l å klippe kanter for oss.  

5. Regnskap og budsjeM blir gjennomgåM av Tone Halvorsen, for mer detaljer kan dere gå inn på 
hjemmesiden å se.  

6. Valg:  

a. Styret: Alle medlemmer fortseMer et år >l. Camilla Auke Iversen har flyMet og er 
dermed ikke med i styrer lenger. Om noen ønsker å bli med er det bare å gi beskjed.  

b. Styret 2022/2023 ser slik ut:  

Leder:     Atle Iversen, fastboende   

Sekretær:   Lena Edvardsen, fastboende 

Styremedlemmer:  Pål Kvam, hyMeeier 

Øyvind Stampe, hyMeeier 

     Ernst Arne Henriksen, fastboende 

     Roar Iversen, fastboende 

     Tone Halvorsen, kasserer, men i ikke i styret.  

c. Valgkomitè: Hilde Halvorsen Iversen forseMer 

d. Arrangementkomitè: Camilla Auke Iversen og Nina Iversen gir seg. Ann-Camilla 
Bekkelien og Christel S Henriksen er usikre på om de fortseMer. Men tre frivillige 



melder seg >l å bidra ved arrangement, det er Tone Halvorsen, Kjell Arne Henriksen 
og Roar Iversen.  

7. Innkomne saker.  

a. Sissel Bakken Ansok har beis i garasjen dersom noen ønsker å bidra >l å beise noe 
som trens å beises. Kjell Arne kontakter kommunen for å få olje >l å olje bordene ved 
Skøytebrygga, han håper å få med noen pensjonister >l å gjøre deMe før St Hans.  

b. Kannada Gullris tar fort overhånd, det er en vekst det er svært mye av på Broch 
jordet, kommer den flere steder oppfordres det >l å luke den bort før den tar 
overhånd, slik at ikke det kun blir deMe på Bjerkjøya.  

c. Skagerak skal gjøre utbedringer på ledningsneMet fra Bryggevien >l Sydvesten, der 
blir det graving og noe fresing i asfalten for å få >l deMe.  

Ref. Lena Edvardsen  

UnderskriU 

__________________________________          _______________________________ 

Sissel Bakken Ansok                                                 Terje Teigstad  


